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Møteprotokoll 
 

Eldrerådet 
 
 

Møtested: Møterom A   
Møtedato: 25.05.2011 Tid: 10.00 
 
Til stede på møtet 
Medlemmer: Hagbart Vebostad, Margit Bjørnerud, Einar Haugan, Kari Kvenild, Kari 

Erlandsen 
Varamedlemmer: Per Johan Lindgård, Sivert Løvseth, Halvor Bjørkeng, Åshild Haugan 
Meldt forfall: Gerda Rekstad, Otto A. Hammervold, Harald Lyngvær, Lars Bækken 
Ikke møtt:  
Fra administrasjonen: Kommunaldirektør Helge Garåsen, rådgiver Eva Rinnan 
  
Møteleder: Margit Bjørnerud 
Fra sekretariatet: Ruth Normann 
 
 
 
Pkt. 1   Valg av møteleder: 
   Margit Bjørnerud enstemmig valgt som møteleder. 
 
Pkt. 2   Godkjenning av innkalling og sakliste: 
               Godkjent 
 
Pkt. 3   Godkjenning av protokoll fra møte 04.05. 2011: 
               Godkjent 
 
Pkt. 4 Melding av spørsmål/saker til eventuelt: 
               Kari Erlandsen meldt Frivillighetsplan. 
 
 Pkt. 5   Orientering ved kommunaldirektør Helge Garåsen: 

          På bakgrunn av førstesideoppslag i Adresseavisen om at Kattem helse- og   
   velferdssenter er et elendig bygg, ga kommunaldirektøren en orientering.   
   De fleste ting som skal rettes er allerede utført, og flere mangler blir rettet før 
   sommerferien.  Ingen dramatisk ting er påvist. 
   Sykehjemmet er stort, og det må vurderes om det er fordeler/ulemper at  
   bruker har så stor enhet.  Kommunaldirektøren ba om at rapport vedr. 
   Kattem helse- og velferdssenter som er sendt formannskapet blir oversendt 
   til Eldrerådet. 
 
   Videre ble informert at brukerråd er etablert i forhold til boligbyggingen. 
   Skal Eldrerådet eventuelt peke ut 2 personer som skal være med?  
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   (kommer tilbake til dette.) 
   
 
   Kommunaldirektøren ber om tilbakemelding fra Eldrerådet på:  
   Hva er definisjonen på full sykehjemsdekning? 
   Er det tilfredsstillende at bruker skal ha rehabilitering/kortidsopphold innen 2 uker? 
   Er det tilfredsstillende at bruker skal ha langtidsplass i sykehjem innen 6 uker? 
   Kommunaldirektøren ønsker at de som har akutte behov må bli tildelt plass 
   innen 3 døgn. 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.  
12/11 10/43162 Til uttalelse 
 BOLIGPROGRAM 2011 - 2014. RÅDMANNENS FORSLAG TIL 

SLUTTBEHANDLING   
 

13/11 11/22781 Til uttalelse 
 FORSLAG TIL VISJON FOR TRONDHEIMS BYKJERNE  
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Sak 12/11  
 
BOLIGPROGRAM 2011 - 2014. RÅDMANNENS FORSLAG TIL 
SLUTTBEHANDLING   
 
Behandling: 
Margit Bjørnerud la frem følgende forslag på vegne av arbeidsutvalget: 
Eldrerådet mener dette er et godt gjennomarbeidet program. 
Følgende tileggssetning til side 31, 3.avsnitt etter 3.setning: 
Det bør bli vurdert fellesstue for disse. 
 
Følgende tilleggssetning til side 31. 4.avsnitt etter 2.setning: 
Eldrerådet vil igjen understreke viktigheten av at eldre må føle seg trygg, og dette må tas 
hensyn til ved sammensetning av beboere. 
 
Hagbart Vebostad foreslo i tillegg tidligere uttalelse fra Eldrerådet i sak 11/11: 
Tilgjengelige tomter 
Hvordan sikrer Trondheim kommune seg tomter til fremtidig utbygging av kommunale bygg til 
sykehjem, barnehager, skoler med mer?  Private utbyggere og næringsliv sikrer seg ofte de beste 
tomtene. 
    
Votering: 
Arbeidsutvalgets forslag ble enstemmig vedtatt. 
Vebostads forslag ble enstemmig vedtatt. 
  
 
 
VEDTAK: 
Eldrerådet gir slik 
 
UTTALELSE 
 
Eldrerådet mener dette er et godt gjennomarbeidet program. 
Følgende tilleggssetning til side 31, 3.avsnitt etter 3.setning: 
Det bør bli vurdert fellesstue for disse. 
 
Følgende tilleggssetning til side 31. 4.avsnitt etter 2.setning: 
Eldrerådet vil igjen understreke viktigheten av at eldre må føle seg trygg, og dette må tas 
hensyn til ved sammensetning av beboere.  
 
Tilgjengelige tomter 
Hvordan sikrer Trondheim kommune seg tomter til fremtidig utbygging av kommunale bygg til 
sykehjem, barnehager, skoler med mer?  Private utbyggere og næringsliv sikrer seg ofte de beste 
tomtene. 
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Sak 13/11  
 
FORSLAG TIL VISJON FOR TRONDHEIMS BYKJERNE  
 
Behandling: 
 
Hagbart Vebostad foreslo: 
Pkt. 1 i innstillingen strykes. 
 
Votering: 
Pkt. 1 Forkastet mot 2 stemmer. 
Pkt. 2.Enstemmig vedtatt. 
Pkt. 3.Enstemmig vedtatt. 
 
 
VEDTAK: 
Eldrerådet gir slik 
 
UTTALELSE 
  
1. Bystyret gir sin tilslutning til visjonen om et levende og attraktivt bysentrum. 
 
2. Trondheim kommune skal delta aktivt, sammen med andre aktører, i arbeidet med å utvikle  
    verdier, mål og strategier for byens sentrumsområder. 
 
 
 
Eventuelt: 
 
Kari Erlandsen informerte om frivillighetsplan. Frivillighetssentralen tar imot de som ønsker å bistå 
med hjelp. 
2011 er det internasjonale Frivillighetsåret.  Hva kan Eldrerådet gjøre for å markere 
Frivillighetsåret?   
2012 er FNs plan å få til ”aktive eldre”.  
 
 
Møtet hevet kl. 1130. 
 
Margit Bjørnerud  Ruth Normann 
møteleder  sekretær 
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Elektronisk dokumentert godkjenning uten underskrift 


